
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo                           

a vzdelávanie zo dňa 13.septembra 2023 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad v Nitre 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 0 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová 

 

Program:  
 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Správa o otvorení školského roka a nástup žiakov do škôl 

4. Príprava rozpočtu školstva na rok 2024 

5. Rôzne 

- žiadosť o prenájom školského bytu   

- problém verejného obstarávania na školách 

- ďalšie aktuálne informácie OŠMaŠ 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

  

 

Priebeh zasadnutia: 
  

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“). Privítala 

prítomných, oboznámila ich s návrhom programu. Nikto z členov nemal námietky. 

 

 

K bodu 2/ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Komisia na zasadnutí dňa 23.8.2023 prijala uznesenie č.26/2023 – KMŠaV k žiadosti 

Horolezeckého klubu Majlstoun Nitra o spoluprácu so základnými školami: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Žiadosť Horolezeckého klubu Majlstoun Nitra o spoluprácu so 

základnými školami a  uznesením č.26/2023 – KMŠaV   o d p o r ú č a    Odboru školstva, 

mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  p o z v a ť zástupcov horolezeckého klubu na 

poradu riaditeľov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na prezentáciu 

svojej činnosti a v prípade záujmu spolupracovať s Horolezeckým klubom Majlstoun Nitra. 

 



Plnenie uznesenia:  

Zástupcovia Horolezeckého klubu Majlstoun Nitra budú pozvaní na poradu riaditeľov 

základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry, ktorá sa uskutoční 20.9.2023. 

 

 

K bodu 3/ 

Správa o otvorení školského roka a nástup žiakov do škôl 

PaedDr. Orságová – uviedla, že v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry je 14 základných 

škôl a 26 materských škôl a všetky boli 4.septembra otvorené. Počty žiakov budeme vedieť až 

po 15.septembri, keď školy vypĺňajú štatistické výkazy k tomuto dátumu. Otvoril sa aj 

predškolský klub pre ukrajinské deti z projektu UNICEF, kde bol trochu problém so 

zaradením ukrajinských učiteliek. V MŠ Staromlynská nastúpili deti do upravených 

priestorov, následne do novoupravených priestorov bývalého archívu by sa mohla 

presťahovať materská škola. Prvý týždeň nového školského roka mala prevádzkový problém 

MŠ Párovská, kde bolo potrebné deratizovať priestory. Vedúca OŠMaŠ sa spolu s pánom 

primátorom zúčastnila otvorenia školského roka 2023/2024 v Základnej škole kráľa 

Svätopluka, Dražovská 6, Nitra. 

 

Uvedené informácie vzala komisia na vedomie. 

 

 

K bodu 4/ 

Príprava rozpočtu školstva na rok 2024 

PaedDr. Orságová predložila komisii tabuľku, ktorá obsahovala nevyhnutné požiadavky do 

rozpočtu Mesta za odbor školstva, mládeže a športu na rok 2024 (Príloha č.1) 

RNDr. Rácová – uviedla, že materiál je len prvý náčrt a musíme sa pozrieť, ktoré položky by 

sme zachovali a aké máme vízie, lebo v tomto roku sme objektívne dobre obstáli.  

PaedDr. Orságová – vysvetlila, že sú to základné požiadavky, ktoré obsahujú prenesené 

kompetencie pre základné školy, ktoré prídu od štátu, originálne kompetencie na financovanie 

MŠ, CVČ, ŠKD, ZUŠ a ZŠS, ktoré sú z podielových daní a vypočítané súčasným 

koeficientom 107,54. V návrhu je zaradené aj dofinancovanie prenesených kompetencií troch 

základných škôl. 

RNDr. Rácová – informovala sa, či tento materiál počíta aj s nárastom energií, nakoľko 

niektorým školám končia zmluvy s dodávateľmi.  

PaedDr. Orságová – uviedla, že je to tam zohľadnené, je vyšší počet detí. Doplnila, že 

v tabuľke je uvedené aj odchodné a odstupné, ale to sú účelové finančné prostriedky, ďalej sú 

tam zaradené detské jasle, nákup potravín na školské stravovanie – sú to peniaze rodičov 

a určené len na nákup potravín, školský úrad, projekty, neformálne vzdelávanie, práca 

s mládežou, šport. Túto tabuľku sme posielali Ing. Belicovej na finančný odbor. Je potrebné 

tam uviesť aj kapitálové výdavky a zaradiť ich do rozpočtu škôl. Sú názory, že školstvo má 

veľa peňazí, ale my dostávame veľa financií zo štátu na prenesené kompetencie, máme veľa 

budov.  

RNDr. Rácová – podotkla, že čo sa týka tých budov, máme zoznam, čo všetko sa urobilo, ale 

sú veci, ktoré sú blokované na investičnom oddelení. V rozpočte máme uvedených 300 tisíc € 

na údržbu školských budov – otázka je, či to bude stačiť? 

PaedDr. Orságová – súhlasila, že je to veľmi málo, máme 14 základných škôl, kde mnohé 

majú aj viac ako dve budovy, 26 materských škôl, niečo si platia zo svojho rozpočtu, robia len 

bežnú údržbu.  

RNDr. Rácová – zdôraznila, že nesmieme zabudnúť na dve dôležité investičné akcie – 

rekonštrukciu učebných priestorov ZŠ kn. Pribinu vo výške  50 tisíc € a výťah v ZUŠ vo 



výške 70 tisíc € - je potrebné na zasadnutí mestského zastupiteľstva vyčleniť tieto financie na 

realizáciu rozpočtovým opatrením. 

Mgr. Halajová – podotkla, že nastala teraz v školách nová situácia – od septembra do 

decembra je dotovaná strava, poplatok sa rapídne znížil, tým narástol aj počet stravníkov – 

rodičia dodatočne poprihlasovali deti na stravu a zároveň aj do školského klubu. Pre 

prevádzku školských jedální to nie je problém, ale na mzdy zamestnancov áno. 

p. Gajdošová – usmernila, že po odovzdaní štatistických údajov a výkazov na financovanie 

z podielových daní sa to prepočíta a škola potom dostane toľko, koľko má dostať. 

RNDr. Rácová – upozornila na fakt, že školstvo pri príprave tohto materiálu vychádzalo 

z údajov z minulého školského roka, preto bude potrebné vypracovať nový návrh rozpočtu 

podľa reálnych počtov po zbere údajov. 

Ing. Hatala – informoval sa, či tých 300 tisíc € vyčlenených na údržbu školských budov bolo 

dostatočných? 

PaedDr. Orságová – vysvetlila, že suma vyčlenená na obnovu školských budov by podľa 

koeficientu mala byť vo výške 1,2 milióna €. My sme na údržbu vyčlenili 300 tisíc, ostatné 

sme dávali na investičné akcie.  

RNDr. Rácová – doplnila, že na školstvo išli financie zo štátu, doplnili sme rozpočtovými 

opatreniami, časťou úveru, napriek tomu mnohí poslanci  neberú príslušné nariadenie vlády 

o príspevku obce na údržbu školských budov ako záväzok. 

p. Gajdošová – pripomenula z legislatívy, že koľko podielových daní dostaneme, toľko by 

mali školy dostať, potom je to už len na poslancoch, na koľkých financiách  sa zhodnú. 

RNDr. Rácová – uviedla, že mali sme v investičných akciách dlhodobé vízie, pýta sa – aké 

máme teraz vízie? 

PaedDr. Orságová – zdôraznila potrebné rekonštrukcie školských kuchýň v ZŠ Topoľová 

a v ZŠ Nábrežie mládeže, kde máme projektové dokumentácie, tiež v ZŠ Beethovenova a v 

ZŠ s MŠ Na Hôrke. 

RNDr. Rácová – doplnila ďalšie investičné akcie - ZŠ Tulipánová - nový pavilón. 

PaedDr. Orságová – uviedla ešte rekonštrukciu vnútorných priestorov malého pavilónu ZŠ kn. 

Pribinu, zateplenie druhého pavilónu ZUŠ a vybudovanie výťahu, vonkajší areál CVČ, 

v materských školách je potrebné riešiť odsávanie kuchýň, tiež aj výmena podláh 

v materských školách. 

p. Plevková – objasnila situáciu v materskej škole, v ktorej je riaditeľkou – sú tam parkety, 

ktoré sú už zničené po havárii potrubia, potom po ich oprave bol použitý iný materiál, ale čo 

považuje za dôležité, to sú vonkajšie žalúzie na oknách – v horúčavách je tam neznesiteľné 

prostredie. 

PaedDr. Orságová – doplnila ešte potrebné opravy a výmenu sociálnych zariadení. Nové 

priestory pre materskú školu by mali vzniknúť v MŠ Párovská a ešte aj v budove bývalého 

archívu v Krškanoch. 

RNDr. Rácová – zhrnula všetky požiadavky a predniesla návrh na uznesenie. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   materiál Príprava rozpočtu školstva na rok 2024 a  uznesením č.28/2023 

– KMŠaV   u k l a d á  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  v y p r 

a c o v a ť   návrh rozpočtu školstva na rok 2024 po zbere údajov k financovaniu školstva 

podľa stavu k 15.9.2023. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 12,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

Mgr. Ajdariová sa ospravedlnila zo zasadnutia, preto hlasovalo len 12 prítomných členov 

komisie. 

 



K bodu 5/ 

Rôzne 

   

1. Žiadosť o prenájom školského bytu 
PaedDr. Orságová – predložila komisii žiadosť zamestnankyne Materskej školy, 

Dolnočermánska 57, Nitra  Bc. Michaely Schlichterovej o prenájom školského bytu. Uviedla, 

že momentálne nedisponujeme voľnými školskými bytmi, ale riaditeľke kreatívneho centra 

končí nájomná zmluva v školskom byte Materskej školy Piaristická 12, Nitra dňa 

30.septembra 2023. V prípade, že by nebola zmluva predĺžená, bude tento byt možné prenajať 

našej zamestnankyni. 

RNDr. Rácová – uviedla, že v súlade so smernicou o prenajímaní školských bytov žiadateľka 

spĺňa podmienky na prenájom.  

 

Komisia prijala k žiadosti uznesenie:  

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   žiadosť  Bc. Michaely Schlichterovej o prenájom školského bytu a 

uznesením č.29/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu 

Mestského úradu v Nitre  v prípade voľného školského bytu  z a b e z p e č i ť  nájomnú 

zmluvu so žiadateľkou o prenájom školského bytu Bc. Michaelou Schlichterovou v súlade so 

Smernicou č. 5/2021 o nájomných bytoch v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry.    

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 12,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

2. Problém verejného obstarávania na školách 

PaedDr. Orságová – vysvetlila podstatu problému – ak mestské zastupiteľstvo schváli financie 

na nejakú investičnú akciu, tak školy sú schopné obstarať akciu cez externé firmy, ktoré sa 

obstarávaniu venujú, čo je oveľa rýchlejší proces. 

RNDr. Rácová – doplnila, že odbor verejného obstarávania má problém zvládnuť 

obstarávanie ostatných investičných akcií mesta, ktorých je veľmi veľa. 

Ing. Hatala – podotkol, že primátor má možnosť udeliť výnimku z obstarávania do limitu 15 

tisíc €. 

RNDr. Rácová – spomenula dve akcie väčšieho rozsahu – telocvičňa ZŠ Beethovenova 

a telocvičňa ZŠ s MŠ Novozámocká, ktorým boli pridelené financie na výmenu podláh, žiaľ, 

peniaze stoja na investičnom oddelení a je priklonená k myšlienke, aby si to školy obstarali 

samy cez externú firmu. 

Mgr. Halajová – navrhla určiť hranicu, po ktorú by si to škola mohla sama obstarať – 100 tisíc 

€ bez DPH. 

RNDr. Rácová – požiadala odbor školstva, aby v spolupráci s odborom právnym 

a ekonomickým pripravil materiál, na základe ktorého by sa posielali školám finančné 

prostriedky a dať im možnosť samy si zabezpečovať investičné akcie do výšky 100 tisíc € bez 

DPH. Teraz na zasadnutí mestského zastupiteľstva 21.9.2023 by sa schválil presun peňazí 

z investičného na školstvo na konkrétne akcie. 

 

Komisia prijala k návrhu uznesenie: 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie  

p r e r o k o v a l a   problém verejného obstarávania v školách a uznesením č.30/2023 – 

KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  p r e 

s u n ú ť  investičné akcie do výšky 100 tisíc  € bez DPH do rozpočtu základných škôl. 



Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 12,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

3. Poplatky v materských školách  cez prázdniny (problémy s dochádzkou nahlásených 

detí) 

PaedDr. Orságová – informovala o probléme v dochádzke detí do materských škôl počas 

školských prázdnin (Príloha č.2) – sú otvorené niektoré materské školy v jednotlivých 

mestských častiach, aby boli uspokojené požiadavky zamestnaných rodičov, ale nie všetky 

deti, ktoré sa prihlásia, prídu do materskej školy. Z toho vzíde problém pri nákupe potravín do 

školskej jedálne a tiež je problém s možnosťou čerpania dovoleniek učiteliek materských 

škôl. 

p. Plevková – priblížila konkrétne prípady, keď rodič prihlásil dieťa do materskej školy 

a potom svojvoľne nenastúpilo, resp. nastúpilo vtedy, keď uznali rodičia za vhodné (napríklad 

vplyv počasia na rodinné aktivity). 

PaedDr. Orságová – podotkla, že je to neudržateľné a navyše rodičia potom žiadajú vrátiť 

poplatky. Pri komunikácii s riaditeľkami materských škôl za zhodli na návrhu, že v prípade, 

ak rodič záväzne nahlási dieťa do materskej školy na obdobie  školských prázdnin a dieťa 

nenastúpi, teda rodič nedodrží záväzné prihlásenie, nemal by sa vrátiť poplatok. 

 

Komisia prijala uznesenie: 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

kikk p r e r o k o v a l a  problematiku dochádzky detí do materských škôl počas školských 

prázdnin a uznesením č.31/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže 

a športu Mestského úradu v Nitre  p r i p r a v i ť   úpravu príslušného všeobecne záväzného 

nariadenia týkajúceho sa poplatkov v materských školách.  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 11,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

Mgr. Špoták sa vzdialil zo zasadnutia, preto hlasovalo len 11 prítomných členov komisie. 

 

4. Návrh ZUŠ na zavedenie prípraviek pre Základnú umeleckú školu Jozefa 

Rosinského, Vajanského 1, Nitra 

PaedDr. Orságová – predložila požiadavku ZUŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta vytvoriť 

triedy prípravkárov na jednotlivých základných školách.  Bola by to predpríprava do ZUŠ 

a uľahčilo by to rodičom presuny s dieťaťom. 

RNDr. Rácová – potrebovala by vedieť názor základných škôl. 

Mgr. Halajová – uviedla, že pokiaľ nájde voľný priestor, nie je to problém. 

RNDr. Rácová – podotkla, že je to veľká pomoc rodičom, ale potrebujeme vyjadrenie 

riaditeľov škôl. 

Mgr. Hlavatý, PhD. – zdôraznil, že je potrebné, aby tí rodičia vedeli, že deti sú už potom 

žiakmi ZUŠ a nie školy – 3 roky má ten problém, že si rodičia myslia, že je to stále po 

vyučovaní v budove školy školská činnosť a nie centrum voľného času a sú tam aj poplatky. 

doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – uviedla svoje skúsenosti s jazykovou školou, ktorá zvolila tiež 

túto formu činnosti a bola to pre rodičov veľká pomoc. 

Mgr. Hlavatý, PhD. –  doplnil, že takto to majú, ako centrum voľného času, v základných 

školách ako tanečný krúžok.  

p. Plevková – uviedla, že aj v materských školách to mali ako výtvarný krúžok. 

 

Komisia prijala uznesenie: 

 



Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   požiadavku  Základnej umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 

1, Nitra vytvoriť triedy prípravkárov na jednotlivých základných školách a uznesením 

č.32/2023 – KMŠaV  s ú h l a s í  s vytvorením tried prípravkárov v základných školách po 

súhlase riaditeľa školy. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 11,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

5. Predškoláci z marinalizovaných skupín 

PaedDr. Orságová – informovala o situácii, ktorá nastala v prvý deň školského roka v MŠ 

Rázusova. V komunite na Borovej ulici, kde žije marginalizovaná skupina, sa robil nábor 

predškolákov v čase zápisu do materskej školy, došlo však k nepochopeniu procesu zápisu 

dieťaťa do materskej školy rodičmi týchto detí a v prvý deň školského roka prišlo do tejto 

materskej školy 10 predškolákov s rodičmi – deti však neboli zapísané. Nakoľko sa Mesto 

ako zriaďovateľ snaží o desegregáciu týchto detí, nebolo možné prijať do jednej materskej 

školy takýto počet detí z komunity a tým, že je predškolská výchova povinná, Mesto sa bude 

snažiť rozmiestniť ich  do najbližších materských škôl. 

 

Mgr. Podoba a Mgr. Hlavatý, PhD. sa ospravedlnili zo zasadnutia. 

 

6. Nedostatočné internetové pripojenie na viacerých materských školách 

PaedDr. Orságová – uviedla, že niektoré materské školy majú nedostatočné internetové 

pripojenie, preto odbor školstva použije disponibilné finančné prostriedky na riešenie tohto 

problému z dôvodu potreby rýchlejšieho internetu pre systémy EduPage využívaného aj 

v materskej škole. 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že je potrebné to riešiť súbežne s odborníkmi na elektroinštalácie 

v budovách, pretože starý systém už nie je dostatočný pre nové požiadavky doby. 

prof. PhDr. Mojtová, PhD. – podotkla, že podobný problém má aj fakulta sociálnych vied vo 

FN Nitra. 

 

7. Investičné akcie pre školstvo – návrh využitia Centra zdravia v Párovských Hájoch 

a budovy bývalej základnej školy na Levickej ulici 

PaedDr. Orságová – upriamila  pozornosť na uvedené priestory s možnosťou ich využitia pre 

potreby školstva, resp. rozšírenia kapacít.  

RNDr. Rácová – uviedla, že podľa uznesenia mestského zastupiteľstva budova Centra zdravia 

v Párovských Hájoch sa najskôr zrekonštruuje a potom sa rozhodne o jej využití.  

p. Turba – podotkol, že by sa tam mohli vytvoriť triedy materskej školy, o ktoré žiadala 

poslankyňa Ing. Králová, PhD. pre obyvateľov Párovských Hájov. 

RNDr. Rácová – upozornila, že na dve triedy materskej školy sa tam toľko detí nenájde, ale 

navrhuje osobnú prehliadku priestorov a potom by sa pripravil materiál, ako využiť tieto 

priestory. 

 

K uvedeným bodom komisia neprijala žiadne uznesenie. 

 

8. Nový grantový program mesta Nitra 2024 EKO ďalej Nitra 

RNDr. Rácová – oboznámila prítomných s materiálom, ktorý bol komisii predložený 

Nitrianskou komunitnou nadáciou na prerokovanie ako návrh nového grantového programu 

na rok 2024 (Príloha č.3). Zdôraznila, že je to ekologický program, je tam spomenutá aj 

environmentálna výchova všeobecne, ale Mesto nemá na to financie. 

 

Mgr. Špoták sa vrátil na zasadnutie. 



prof. PhDr. Mojtová, PhD. – vyjadrila súhlas s názorom predsedníčky komisie a podľa nej by 

sa touto témou mal zaoberať príslušný odbor. 

Mgr. Špoták – podotkol, že ide o dôležitú oblasť pre životné prostredie. V našich výzvach na 

dotácie sa nemôžu neformálne skupiny uchádzať o financie a pre Mesto by to bola tiež veľká 

administratívna záťaž. 

Ing. Hatala – uviedol, že suma grantu od Mesta sa mu zdá vysoká – 30 tisíc – 40 tisíc €, nápad 

a témy sú dobré a aktuálne, ale mohli by potom byť tieto finančné prostriedky neefektívne 

využité. 

Mgr. Špoták – vysvetlil, že je to na rozhodnutí mestského zastupiteľstva, koľko na to schváli 

peňazí. 

RNDr. Rácová – upozornila, že na školské projekty sa dávalo len 5 tisíc €, táto suma na 

grantový program sa aj jej zdá vysoká.  

Mgr. Špoták – doplnil, že by išlo o verejné priestory v tých projektoch a ich revitalizáciu. 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že ako členka Správnej rady Nitrianskej komunitnej nadácie 

myšlienku podporí, ale suma je vysoká, je to veľmi veľkorysé a mesto momentálne na to 

nemá peniaze. 

Mgr. Špoták – upresnil, že je tam uvedená aj environmentálna výchova, preto to bolo 

posunuté aj na komisiu školstva. 

 

Komisia navrhla uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   materiál Nový grantový program mesta Nitra 2024 EKO ďalej Nitra. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 6/ 

Diskusia 

 

prof. PhDr. Mojtová, PhD. – informovala sa na situáciu ohľadom budúcej existencie MŠ 

Platanova, nakoľko sa na ňu ako na poslankyňu za príslušnú mestskú časť obracajú obyvatelia 

Zobora s obavami. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že keď sa budovala MŠ Dobšinského, počítalo sa tam kapacitne 

aj s deťmi MŠ Platanova, ktorej budova je historickou pamiatkou a vyžaduje si veľké 

investície na rekonštrukciu s požiadavkami pamiatkarov. Počítalo sa s tým že deti z MŠ 

Platanova tam postupne prejdú a do budúcna pôjde k jej zániku, ale stále máme veľa detí, 

upustili sme od toho a uvidíme, čo bude. 

prof. PhDr. Mojtová, PhD. – doplnila, že bola aj myšlienka postaviť v areáli ZŠ kráľa 

Svätopluka materskú školu. 

PaedDr. Orságová – podotkla, že neuvažovalo sa o tom. 

RNDr. Rácová – doplnila k téme, že sa bola osobne pozrieť na MŠ Platanova, vnútorné 

priestory sú zrekonštruované aj z príspevkov rodičov, budova má novú strechu, je to potrebné 

udržať. Je to materská škola rodinného typu, pekné prostredie, je za zachovanie tejto 

materskej školy a zánik jej nehrozí.  

 

p. Gajdošová – informovala, že ZUŠ J. Rosinského má aj žiakov z Ukrajiny, učia tam aj 

ukrajinské učiteľky, preto sa zaujíma, či by sa peniaze z UNICEF na Ukrajinu nemohli použiť 

aj pre ZUŠ na tieto účely? 

Mgr. Špoták – uviedol, že sú nejaké rezervy v tom fonde, aj budúci rok bude nosná téma 

migranti. 



p. Turba – informoval sa, či na Kyneku je tá súkromná základná škola v prevádzke, nakoľko 

bolo k tomu nejaké stretnutie a nebol tam. 

RNDR. Rácová – podotkla, že my ju neplatíme, tak nevieme bližšie informácie. 

doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – tiež ju to zaujíma, lebo tam by mohla byť materská škola. 

Mgr. Špoták – uviedol, že nie sú zaradení do siete, je to len s. r. o., Službyt od nich žiadal 

rôzne dokumenty, mnohé chýbali, svojvoľne tam zbúrali priečky a urobili zmeny dispozície. 

RNDr. Rácová – zhrnula problematiku, že by bolo vhodné ísť sa tam pozrieť, požiada 

riaditeľa Službytu o vyjadrenie a pripraví sa potom materiál. 

 

 

K bodu 7/ 

Záver 

RNDr. Rácová poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 13.9.2023  

 

 

Uznesenie č.28/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

materiál Príprava rozpočtu školstva na rok 2024 

u k l a d á   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

v y p r a c o v a ť    

návrh rozpočtu školstva na rok 2024 po zbere údajov k financovaniu školstva podľa 

stavu k 15.9. 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 13.9.2023  

 

 

Uznesenie č.29/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

žiadosť  Bc. Michaely Schlichterovej o prenájom školského bytu 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  v prípade voľného 

školského bytu   

z a b e z p e č i ť   

nájomnú zmluvu so žiadateľkou o prenájom školského bytu Bc. Michaelou 

Schlichterovou v súlade so Smernicou č. 5/2021 o nájomných bytoch v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                   RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 13.9.2023  

 

 

Uznesenie č.30/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

problém verejného obstarávania v školách 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r e s u n ú ť   

investičné akcie do výšky 100 tisíc  € bez DPH do rozpočtu základných škôl. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 13.9.2023  

 

 

Uznesenie č.31/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a  

problematiku dochádzky detí do materských škôl počas školských prázdnin 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre 

p r i p r a v i ť    

úpravu príslušného všeobecne záväzného nariadenia týkajúceho sa poplatkov 

v materských školách.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 13.9.2023  

 

 

Uznesenie č.32/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   

požiadavku Základnej umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra 

vytvoriť triedy prípravkárov na jednotlivých základných školách 

s ú h l a s í   

s vytvorením tried prípravkárov v základných školách po súhlase riaditeľa školy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  


